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Protokół ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 17 listopada 2021 r. 
 

Nr 9/VIII/2021 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 9/VIII/2021 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                           i Opieki Społecznej; 

Nr 9/VIII/2021 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Nr 8/VIII/2021 Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi; 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 17 listopada 2021 r. 

o godzinie 9:00, zakończyło o 10:43. W posiedzeniu brało udział 14 radnych. Nieobecny radny Dawid 

Worek – członek Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi oraz członek Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do 

protokołu. Spoza komisji w posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta i Gminy Otmuchów Jan Woźniak, 

Skarbnik Sebastian Salecki, Sekretarz Artur Banasiak, Radca Prawny Katarzyna Kapała, pracownicy Urzędu 

Miasta i Gminy Otmuchów w osobach: Kier. WI Barbara Zając, Kier. WF Olimpia Szołtysik-Talik, Ewa 

Urzędowska oraz urbanistka Justyna Maśko-Osiadacz i Dyr. ZOS w Otmuchowie Wiesław Masek. 

 

Porządek posiedzenia 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie: 

1. Informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2021 r. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Otmuchów; 

2) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów z organizacjami pozarządowymi oraz 

z innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w 2022 roku; 

3) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Otmuchów na rok 2022; 

4) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2022; 

5) opłaty od posiadania psa; 

6) wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

7) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Otmuchów; 

8) zasad przyznawania i wysokości diet przysługujących radnym Rady Miejskiej w Otmuchowie; 

9) zmiany w uchwale Nr XXI/216/2020 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 

10) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 

11) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 

12) wyrażenia zgody na wniesienie mienia własności Gminy Otmuchów jako wkładu niepieniężnego do 

spółki pod firmą SIM Opolskie Południe  spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, z siedzibą 

w Prudniku w postaci prawa własności nieruchomości. 
 

Ad 1.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały Informację o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów 

w 2021 r. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 0  

   wstrzymało się. 
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Ad 2.  

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Otmuchów; 
 

Radny Warchał zapytał, czy przy pracach nad studium był z czymś problem. 

Burmistrz odpowiedział, że cała procedura trwała 1,5 roku i poprosił by w tej sprawie wypowiedziała się 

urbanistka, która przygotowywała studium. 

Urbanistka zakomunikowała, że spowolnienie nad pracami nad studium spowodowane było sytuacją 

epidemiologiczną, był też problem z uzgodnieniami z RZGW. W studium nie ma nic, co by nie było 

uzgodnione.  

Radny Burski zapytał, czy na terenie Otmuchowa są jeszcze działki budowlane. 

Burmistrz odpowiedział, że teren podzamcza będzie przeznaczony pod zabudowę. Obowiązkiem gminy jest 

takie działki uzbroić. Studium, to pierwszy duży krok do przygotowania szczegółowego planu 

zagospodarowania przestrzennego.  

Urbanistka dodała, że są działki, na których nie wolno się budować.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

2) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów 

z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2022 roku; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Otmuchów na rok 2022; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

4) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 

2022; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 
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- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

5) opłaty od posiadania psa; 
 

Skarbnik wyjaśnił powód autopoprawki. W § 3 dodano ustęp 2 o treści: „Wpłaty opłaty można dokonywać 

w kasie Urzędu Miasta i Gminy Otmuchów, na rachunek bankowy Gminy Otmuchów lub u inkasenta”. 

Radny Napora zauważył, że 15 złotych rocznej opłata za psa, to za mało, patrząc na chodniki i skwery, które 

są zanieczyszczane przez wyprowadzane zwierzęta. Dodał, że uprzątnięcie więcej kosztuje. W zeszłym roku 

ta opłata za psa mogła wynieść 125 zł, obecnie 130 zł, a u nas 15 zł.  

Burmistrz zgodził się z tym i stwierdził, że sam obserwuje tą sytuację, ale gdyby zwiększyć opłatę, to i tak, 

ten co płacił za psa, dalej by płacił, a ten, który tego nie robi, tym bardziej by tego nie robił. Dodał, że jest 

możliwość inwentaryzacji, czy kontroli. Dodał, że rolnicy są zwolnieni z opłaty jeśli posiadają jednego bądź 

dwa psy. Jeśli jest ich więcej, powinni płacić stawkę za każdego psa, jak inni. 

Radny Warchał zapytał, czy nie można mobilizować ludzi przychodzących z chorym zwierzęciem do 

przychodni weterynaryjnych, po okazaniu uiszczenia opłaty. 

Burmistrz odpowiedział, że to dobre pytanie. 

Kier. WF stwierdziła, że szukała przepisu, który mógłby coś zrobić. Nie ma takiego przepisu.  

Radny Napora zapytał ile jest rocznie pieniędzy z tego tytułu. 

Burmistrz odpowiedział, że 2, może 3 tys. złotych rocznie.  

Radna Ludwa zaproponowała, by zmobilizować sołtysów.  

Radny Napora dodał, że trzeba uczyć, albo karać.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

6) wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
 

Radny Zięba zapytał, jakie są szacunki wzrostu dochodu do budżetu. 

Kier. WF odpowiedziała, że wpłynęłoby 462 tys. zł przy 100% zapłacie. Średnio realizujemy 87%. 

Burmistrz dodał dane: za rok 2020 – stawka żyta 58,46 zł, stawka podatku rolnego 146,15 zł; za rok 2021 – 

stawka żyta 58,55 zł, stawka podatku rolnego 146,38; za rok 2022 – stawka żyta 61,48 zł, stawka podatku 

rolnego 153,70 zł.  

Radny Napora dodał, że przyszły rok, może okazać się trudnym rokiem. Podatek jest też jednym z głównych 

pozycji w dochodach gminy, to 1/8 dochodów.  
 

Na salę obrad wszedł radny Górski 
 

Radny Napora kontynuując dodał, że z danych za I półrocze br. wpłynęło 2 mln 700 tys. zł, ale długu 1 mln 

300 tys. zł. 

Burmistrz poinformował, że punkt 2 litera „e” zostaje i w tym przypadku nic się nie zmienia.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 4 za, 0 przeciw, 

1 osoba wstrzymała się. 
 

7) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Otmuchów; 
 

Radny Burski stwierdził, że dobrze się stało, że jest wzrost wynagrodzenia Burmistrza i wyraził nadzieję, 

że w ślad za tym powinny wzrosnąć wynagrodzenia pracowników z wyrównaniem od sierpnia.  

Burmistrz oznajmił, że oficjalnie informuje, że wynagrodzenia pracowników będą skorygowane o 11-12 %. 

Radny Napora wyraził zadowolenie ze zmiany przepisu uwalniającego wynagrodzenia wójtów, burmistrzów 

i prezydentów miast. Dodał, że jednak z otrzymanego prowizorium budżetowego na 2022 rok nie widać, 

by były wzrosty wynagrodzeń pracowniczych. Dane mówią o 1 - 2 % a nie 11 – 12%. Rozumiem, że w tym 

prowizorium nie zostało to uwzględnione. Każdy wzrost, który jest przypisany stanowisku kosztuje budżet 

20% więcej. Radny zauważył, że w uzasadnieniu jest napisane „obliguje Radę Miejską” i dodał, że Radę to 

nie obliguje. Przy projekcie o dietach radnych zapisu takiego nie ma. Radny poprosił, by Burmistrz zadbał 

o wzrost wynagrodzeń pracowników. Dodał, że w prowizorium nie ma dokładnych wyliczeń.  

Skarbnik odpowiedział, że w prowizorium nie ma wzrostu wynagrodzeń . Poprosił o cierpliwość. W ciągu 

tygodnia będzie wiadomo, jak to będzie wyglądało.  

Radny Wąsowicz stwierdził, że przychyla się do zdania o wzroście wynagrodzeń dla pracowników urzędu 

i dodał, że podobnie jak inni, oni również mają zobowiązania wobec swoich bliskich.  

Radny Warchał dodał, że nie tylko urzędnicy, ale również pracownicy Gospodarstwa Komunalnego.  

Radny Zięba zapytał, czy tak duża podwyżka dla Burmistrza jest konieczna jednorazowo. 

Burmistrz odpowiedział, że 3 lata temu zabrano 25% wynagrodzenia burmistrzom, dlatego nie jest to 

konieczne, ale wskazane.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 3 za, 0 przeciw, 

2 osoby wstrzymały się. 
 

8) zasad przyznawania i wysokości diet przysługujących radnym Rady Miejskiej w Otmuchowie; 
 

Radny Burski zwrócił uwagę, na zapis § 6 dotyczący daty wejścia w życie i złożył wniosek formalny 

o zmianę  zapisu w § 6 z: „11 stycznia 2022 r.„ - na „1 listopada 2021 r.” 

Radny Napora oznajmił, że ma uwagi co do rozgraniczenia kwot diet. Przypomniał, że komisje nie pracują 

oddzielnie, poza Komisją Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji. Zaapelował więc do 

przewodniczących komisji i prezydium Rady o niecedowanie swoich obowiązków na pracownika biura 

Rady Miejskiej. Stwierdził, że poza tym, patrząc na inwestycje takie jak dom w Maciejowicach i Skalnik – 

nie wyszło to nam.  

Radny Warchał i radny Burski dopowiedzieli, że w innych gminach komisje obradują oddzielnie.  
 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Burskiego: 12 za. 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od 

głosu. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  

Głosowanie nad projektem z uwzględnieniem wniosku formalnego: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 01 osoba wstrzymała się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 3 za, 0 przeciw, 

2 osoby wstrzymały się. 
 

9) zmiany w uchwale Nr XXI/216/2020 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 
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Skarbnik poinformował, że Autopoprawka spowodowana jest tym, że jedna z miejscowości wprowadziła 

zmiany. 

Radny Napora przypomniał o załączniku, gdzie są wynagrodzenia.  

Skarbnik dodał, że zmiana wynagrodzenia ale i zmiana ich pochodnych i dodał, że planowane jest 105%  - 

przez inflacje, awanse pracownicze lub przejścia na emerytury. Być może trzeba będzie zrezygnować 

z jakiejś inwestycji. 

Burmistrz poinformował, że trzeba pamiętać o tym, że gmina musi mieć również na bieżące potrzeby. Nie 

mamy wpływu na ceny paliw, transportu, usług. Dodał, że to polityka drożeje, nie prąd. Gmina nie ma 

wpływu na cenę biletu dojazdu dziecka do szkoły. Kiedyś 40 zł, teraz 109 zł, z tego 50% zwrot z budżetu, 

a gdzie koszty związane z modernizacją naszego majątku. Poinformował, że za dwa dni zmienią się ustawy 

np. o DPS – już po raz trzeci zmieniane są i korygowane np. okna, drzwi, windy, klatki schodowe itp. 

To generuje koszty.  

Radny Burski dodał, że aby DPS mógł samodzielnie funkcjonować, musiałoby tam być stu pensjonariuszy.  

Burmistrz odpowiedział, że dzisiaj prawie w stu procentach gmina pokrywa koszt pobytu 1 pacjenta w DPS 

w innych gminach, a to ponad 1 mln zł zarezerwowane w budżecie, które nigdy się nie zwrócą.  

Radny Wąsowicz powiedział, że w ubiegłym roku była dyskusja na ten temat, że należałoby tą inwestycję 

zamknąć i dodał, że zasięg tego, co jest jeszcze do wykonania jest ogromny.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

10) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2021 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

11) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

12) wyrażenia zgody na wniesienie mienia własności Gminy Otmuchów jako wkładu niepieniężnego 

do spółki pod firmą SIM Opolskie Południe  spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, z siedzibą 

w Prudniku w postaci prawa własności nieruchomości. 
 

Radny Burski zapytał, czy wycena jest prawidłowa. 

Burmistrz odpowiedział twierdząco i dodał, że została wykonana przez biegłego.  
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Skarbnik dodał, że to cena razem z działką. Powiedział, że wrócił się do Krajowej Administracji Skarbowej 

i trzeba będzie zapłacić podatek przed pierwszym zasiedleniem. Budynek jest niedokończony. 

W przybliżeniu po ich interpretacji trzeba będzie zapłacić 460 tys. zł. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 7 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 5 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 

 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
 

1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej         Michał Warchał 

 

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                         Anna Ludwa 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  ......................................... 

                                                                                                                          Zbigniew Górski 

 

 

4. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców   ......................................... 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi          Sylwester Łucki 

 


